
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 24. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 134

Af artiklen ” Urenset kloakvand havner i åer og søer, men ingen ved hvor meget” bragt på

DR.dk den 23. juli 2019 (https://www.dr.dk/nyheder/indland/urenset-kloakvand-havner-i-

aaer-og-soeer-men-ingen-ved-hvor-meget) fremgår det, at data for, hvor meget kloa-

kvand der løber urenset ud i vores vandløb og søer, er behæftet med en usikkerhed på

op til 200 procent. Vil ministeren oversende et notat om, hvilken viden siddende miljømi-

nistre og Miljø- og Fødevareministeriet inkl. relevante styrelser har haft om usikkerheden

af data samt om omfanget af problemer med overløb fra de danske overløbsværker i de

seneste 5 år, og hvilke handlinger ministeriet har taget for at imødegå problemerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mai Villadsen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mai.Villadsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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